



Klegod Fiskesø

Holmslandklitvej 100 B · Klegod · 6950 Ringkøbing · Tlf. +45 9731 1311 /
+45 4014 6911 · E-mail: klegodfiskesoe@frydendahl.com



KLEGOD FISKESØ / ANGELSEEN

I to søer på tilsammen 12.000 m² er du sikker på en god fiskeoplevelse – vi sætter ørreder ud.

Zwei Seen von 12.000 m². Wir setzen Forellen ein.

📍 Holmsland Klitvej 100,
Klegod, 6950 Ringkøbing
☎ +45 40 14 69 11

🌐 www.dansee.dk

📧 klegodfiskesoe@frydendahl.com
📍 Solopgang til solnedgang
Sonnenauf bis Sonnenunterg

88 PÅ KORT / AUF KARTE / ON MAP



I de naturskønne omgivelser på Holmsland Klit, mellem Ringkøbing Fjord og Vesterhavet, finder du Klegod Fiskesø (5 km nord for Hvide Sande). I to søer på tilsammen 12.000 m² er du sikker på en god fiskeoplevelse. Vi udsætter regnbueørreder – og med Holmslands Klit som panorama er du sikker på en rig naturoplevelse året rundt. Vi udsætter regnbueørreder i forhold til solgte fiskekort, så du altid er sikker på gode fangstmuligheder. Nyd dagen ved Klegod Fiskesø.

Omkring søerne er der borde, bænke og gode læskure. I fiskehuset har vi en ny indrettet opholdsstue og en overdækket terrasse med dame-, herre og handicap toilet. Vi har gode rensefaciliteter og en orme- og grejautomat samt en vekselaautomat. Legeplads og mulighed for grill.

Fiskekort købes ved møntautomaten, betal med 1,- 2,- 5,- 10,- og 20,- DKR og EURO mønter og EURO sedler. Søerne og omgivelserne er velegnet til skole/firmaer og familiefisketure. Ring og aftal gruppepris.



In naturschöner Umgebung auf Holmsland Klit zwischen dem Ringkøbing Fjord und der Nordsee liegt Klegod Fiskesø (5 km nördlich von Hvide Sande). An den zwei Seen von insgesamt 12.000 m² ist ein schönes Angelerlebnis sicher. Wir setzen Regenbogenforellen aus – vor dem Panorama von Holmsland Klit hat man das ganze Jahr über die Gewissheit für ein reiches Naturerlebnis. Wir setzen Regenbogenforellen im Verhältnis zu verkauften Angelkarten aus, so dass stets gute Fangmöglichkeiten gegeben sind. Genießen Sie den Tag am Klegod Fiskesø.

Um die Seen sind Tische und Bänke aufgestellt. Guter Windschutz. Im Fischerhaus haben wir einen neuen Aufenthaltsraum und eine überdachte Terrasse sowie Damen-, Herren- und Behindertentoilette eingerichtet. Gute Reinigungsmöglichkeiten, Wurm- und Zubehörsautomat sowie Wechselaautomat. Spielplatz und Grillmöglichkeit.

Angelkarten sind am Münzautoamten zu kaufen, der 1,- 2,- 5,- 10,- und 20,- Kronen-Münzen sowie Euro-Münzen und Euro-Scheine annimmt. Seen und Umgebung eignen sich für Schul- und Betriebsausflüge sowie Familienangeln. Gruppenpreise auf telefonische Anfrage.



In the lovely dunes of Holmsland Klit, between Ringkøbing Fjord and the North Sea, you will find Klegod Fiskesø (5 km north of Hvide Sande). In two lakes that over 12,000 m² you are sure of a great angling experience. We put out rainbow trout – and with Holmslands Klit as your panoramic backdrop you are sure of a rich nature experience all year round. We put out rainbow trout on the basis of angling permits sold, so you are guaranteed a great chance of making a catch. Enjoy your day at Klegod Fiskesø.

Round the lake there are tables, benches and good shelter. In the anglers' house we have a newly furnished living room as well as a covered terrace, with toilets for ladies, gents and invalids. We have good cleaning facilities, and a worm and tackle vending machine as well as a money changer machine. Play area and grilling facilities.

Angling permits can be bought from the vending machine – pay with Kr. 1, 2, 5, 10 and 20 coins (or € coins and banknotes). The lakes and surroundings are ideal for school, company and family outings. Phone for a favourable group concession.

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK/€
2 timer/stunden/hours	90/13
4 timer/stunden/hours	150/20
6 timer/stunden/hours	210/30
10 timer/stunden/hours	330/45

Åbningstider

Åben hver dag hele året

Öppningszeiten

Geöffnet jeden Tag des Jahres

Opening hours

Every day all year round.